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Matty Meij 

Matty Meij en  
Annemarie van  

Diepenbeek  
controleren leefnetten op 

knoflookpadden in 
‘t Hurkske.

'Eerste 
knoflookpad 
was een 
onvergetelijke 
ervaring'

Geboren en getogen in Zuid-Limburg, komt Matty al jong in aanraking 
met reptielen en amfibieën. Zo vangt hij als zesjarig jongetje zijn eerste 
hagedis; het zaadje is geplant! Hij wordt lid van de NJN, gaat thuis 
anolissen kweken, wordt lid van Lacerta en komt – na een lange en 
veelzijdige carrière in het onderwijs – na zijn pensioen terecht bij 
RAVON.

Wonend in Veghel gaat hij vanaf 2013 aan de slag met het knoflookpad-
denproject in 't Hurkske, waar in 2012 begonnen is met de voorbereiding 
van de herintroductie van knoflookpadden. Matty: 'Ik herinner me nog 
goed de eerste knoflookpad die ik tijdens dit project zag, een onvergetelij-
ke ervaring! In Limburg had ik de soort tot dan toe alleen gehoord. 'Elk 
jaar worden de 18 poelen in 't Hurkske gemonitord; in april op geluid en in 
juli met fuikjes voor de larven. In 2015 werden de eerste roepende 
knoflookpadden gehoord en niet veel later werd ook voortplanting 
vastgesteld. 'Onlangs bleek dat inmiddels al 11 van de 18 poelen bezet zijn!'

Als bestuurslid van IVN-afdeling Veghel en coördinator van de Werkgroep 
Amfibieën binnen deze afdeling, houdt Matty zich ook bezig met het 
aanvragen van subsidies voor onder andere de aanleg van poelen. 'Zo 
hebben we vanuit deze werkgroep met subsidie de kamsalamander een 
handje geholpen door de aanleg van geschikte nieuwe poelen.'

Met zijn ervaringen uit het onderwijs, weet Matty hoe belangrijk het is om 
de jeugd ook tijdens de middelbare school te blijven interesseren voor de 
natuur. Hij ziet dat enthousiaste biologiedocenten, die de leerlingen mee 
het veld in nemen, echt het verschil kunnen maken. Zo kent hij een VMBO 
waarbij de leerlingen een poel onderhouden. 'Een nieuwe generatie 
biologen in de dop?' 
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